
RADA MIEJSKA  

W MŁYNARACH 

Protokół nr XX/2020 

XX Sesja w dniu 22 kwietnia 2020  

Obrady rozpoczęto 22 kwietnia 2020 o godz. 15:08, a zakończono o godz. 16:38 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Beata Kmito 

7. Jarosław Kopyciński 

8. Justyna Korybska 

9. Agnieszka Kościelska 

10. Anna Maciuszonek 

11. Katarzyna Mała 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

  
1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary  

3. Lilla Kiljańska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary  

4. Karolina Przygoda – Radca Prawny 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XX Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając wszystkich 

zebranych. 

Na obradach Sesji obecnych było 14 radnych, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Pani Burmistrz złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał                         

w sprawie: 



1. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020-

2035. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian do porządku obrad  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

3. Przyjęcie protokołu z XIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

04.03.2020 r. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z poprzedniej XIX Sesji Rady Miejskiej w Młynarach. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 04.03.2020 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 
Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z okresu międzysesyjnego od 05 marca 2020 r. do 22 

kwietnia 2020 r. 

Radni nie mieli pytań do sprawozdania z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Tadeusz Wandrowski zapytał Panią Burmistrz o postawioną wieżę telefoni komórkowej                 

w Młynarach. 



Pani Burmistrz odpowiedziała, że w grudniu gmina dostała informację ze Starostwa 

Powiatowego o wydaniu pozwolenia na budowę. Inwestycja powstała na gruncie prywatnym 

więc gmina nie ma możliwości prawnych, żeby taką budowę powstrzymać. Droga, która 

prowadzi do przedmiotowej działki stanowi własność 17 właścicieli i własność tą ma 

potwierdzoną w aktach notarialnych. Ani ten grunt, ani ta droga nie należy do gminy Młynary 

dlatego też gmina nie jest stroną w tej sprawie. Burmistrz poinformowała również, że tak jak i 

mieszkańcom tak i jej nie podoba się, że taka wieża powstała w centrum miasta natomiast gmina 

nie ma żadnych możliwości prawnych, żeby taką inwestycję na gruncie prywatnym 

powstrzymać. 

Radna Maria Słomska zapytała o opłaty podatku wieży telefoni komórkowej w Młynarach. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że na razie nie zostały rozpatrywane kwestie podatkowe 

ponieważ inwestycja dopiero powstała. Poinformowała także, że prawdopodobnie jeśli będzie 

to podatek od nieruchomości to zostanie on na tym samym poziomie co poprzednia 

infrastruktura ponieważ nowa wieża nie zajmuję więcej miejsca niż poprzednia. 

Radna Anna Maciuszonek zapytała o etap likwidacji Wodociągów i o konsultację z Profesorem 

Bartoszem Rakoczym. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że obecny likwidator został odwołany z końcem kwietnia a na 

jego miejsce wszedł nowy. Gmina idzie w kierunku podpisania ugody z likwidatorem przed 

sądem i zlikwidowania i wykreślenia spółki z KRSu. 

6. Wnioski sołtysów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do sołtysów została przesłana informacja, 

ze względu na obecną sytuację mieli oni możliwość składania wniosków przez zgłoszenie się 

do Biura Rady lub drogą mailową lecz żadne wnioski nie wpłynęły. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020-2035. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o omówienie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, uchwały w sprawie zmiany budżetu oraz wniosku o zmianę do uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Panią Skarbnik Miasta i Gminy Młynary. 

Radna Maria Słomska zapytała o modernizację oczyszczalni ścieków. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jutro będzie odbywała się konferencja z przedstawicielem 

Spomlek w sprawie warunków nowej umowy odprowadzania ścieków gdyż poprzednia umowa 

została im wypowiedziana. Spomlek nie poczuwa się do odpowiedzialności partycypowania              

w kosztach modernizacji oczyszczalni, gdyż rzekomo planuje wybudować własną. 

Modernizacja będzie wykorzystywała istniejące urządzenia, które są w dobrym stanie. Cały 

projekt modernizacji, który został przygotowany do złożenia wynosi 6 500 000 zł/brutto i 

zakłada on przyjęcie ścieku mleczarskiego ale podczyszczonego. Burmistrz zakłada, że na tym 

etapie się zakończy i Spomlek wybuduje u siebie zbiornik uśredniający i flotator. Jednak po 

modernizacji oczyszczalni jeśli gmina Młynary otrzyma dofinansowanie to będzie mogła 

przyjąć ten mleczarski ściek bez obarczania się karami za niego. 



Radna Anna Maciuszonek zapytała o wydawane laptopy do zdalnego nauczania dla 

mieszkańców gminy Młynary. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że epidemia wymusiła na ustawodawcy aby zabezpieczyć dzieci 

na zdalne nauczanie. Gmina Młynary otrzymała 60 000 zł dofinansowania za, które jest                        

w stanie zakupić 20 laptopów. Będą one w miarę zgłaszanych potrzeb przekazywane do szkół, 

które zostaną wypożyczane mieszkańcom. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020-2035..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok, 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian do projektu uchwały budżetu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

c) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Młynary, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o omówienie zmian do uchwały Panią Mecenas 

Karolinę Przygodę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Kultury i Oświaty w sprawie uchwał dotyczących gospodarowania odpadami 

komunalnymi. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w projekcie uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Młynary,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

d) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 



Głosowano w sprawie: 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maria Słomska 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

e) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Młynary, 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Młynary,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

f) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej 

opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o omówienie uchwały Panią Burmistrz. 

 

Radny Andrzej Florczyk zapytał o opłatę za pojemnik w nieruchomościach używanych 

czasowo. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że w dniu dzisiejszym wpłynęła skarga od Prokuratora 

Rejonowego w Braniewie, która wskazuję, że stawki, które były wcześniej stosowane 

przekraczały dwukrotność. Burmistrz odczytała treść skargi oraz poinformowała o tym, że 

stawki w obecnej uchwale zostały dostosowane do ustawy. 

 



Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej 

opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maria Słomska 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

g) określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Młynary, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Młynary oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Kultury i Oświaty w sprawie powyższej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Młynary, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Młynary oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

h) uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Kultury i Oświaty w sprawie powyższej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody,.  

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

i) upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Młynarach do 

załatwiania indywidulanych spraw z zakresu administracji publicznej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Kultury i Oświaty w sprawie powyższej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Młynarach do 

załatwiania indywidulanych spraw z zakresu administracji publicznej,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

j) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Kultury i Oświaty w sprawie 2 uchwał w sprawie służebności przesyłu. 

 

 Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 



Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

k) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta                  

i Gminy Młynary. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Beata Kmito 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że odpowiedzi na wnioski zostały udzielane na 

bieżąco. 

 

9. Sprawy różne. 

 

Radny Tadeusz Wandrowski zapytał o oczyszczania rzek przez Wody Polskie oraz o kary za 

nie przestrzeganie zasad gospodarowania odpadami komunalnymi. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że prawdopodobnie Wody Polskie ograniczyły swoją 

działalność tak jak większość firm w czasie pandemii dlatego należy poczekać aż rząd odwoła 

obostrzenia aby móc egzekwować realizacje naszych zadań. Na bieżąco zostają zgłaszane 

kolejne odcinki rzek do realizacji. Poinformowała również, że Urząd nie ma możliwości karania 

za nieprzestrzeganie zasad gospodarowania odpadami komunalnymi ale takie kompetencje 

posiada Policja. 

 

Radna Anna Maciuszonek zapytała o pomoc samorządom w okresie epidemii. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że ma powstać Tarcza 3.0, która ma wesprzeć samorządy w tym 

trudnym okresie czasu. Gmina nie ma jeszcze założeń, które ustawodawca nam w tym okresie 

przygotowuje. Obecnie jest duży wpływ wniosków o umorzenie podatków. Jeśli Radni 

zdecydują się na wsparcie konkretnej branży będzie musiało to być wprowadzone uchwałą. 

Każdy wniosek, który wpłynął do Urzędu będzie indywidualnie rozpatrywany a z innymi 

włodarzami w pozostałych gminach chcemy wypracować wspólne stanowisko w tej sprawie. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o przesłaniu na skrzynki mailowe sprawozdania 

finansowego z wykonania budżetu oraz o dokumentacji, które wpłynęły do Biura Rady. 

 

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XX Sesji Rady Miejskiej w Młynarach. 

  

 

 

 

Przygotował(a): Sylwia Kaczyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


